
KONČNO NOVA ŠOLA
V kiajevni skupnosti Zadvor smo v soboto 17. januarja končno

dobili novo osnovno šolo Sostro, ki se bo odslej imenovala po
narodnem heroju Tonetu Trtniku-Tomažu. Ta dan smo šolo sve-
čano odprli in jo izročili svojemu namenu.

Kaj smo s tem pridobili, vemo
najbolj sami krajani, ki smo že naj-
manj 20 let sanjarili o novi šoli in
telovadnici. Spominjara se, da smo v
pieteklosti nickolikokiat govorili o
možnosti gradnje, ugibali tuhtali in
se včasih oprijemali prav naivnih za-
misli. Naj od teh navedem le eno:
Pred približno petnajstimi leti smo
imeli pred seboj skromen načrt za
telovadnico; o denarju ni bilo r.e slu-
ha ne duha. Ugibali smo, ali ne bi
kazalo zbrati vsaj nekaj denarja za
cement, da bi zabetoniiali vsaj ske-
iet s stieho, to pa nekaj let oddajli
za skladišče in si tako pridobili na-
daljnja sredstva za gradnjo!

Zamisli so seveda ostale le naivne
zamisli in nič več. Zdaj je to vse za
nami Nova šola se kot novorojen-
ček z ozkim hodnikom spaja s sta-
riin objektom. Nova moderna stavba
nam vfiva upanje, da nam bo dobio
služila, saj bodo v njej možnosti za
učenje in delovanje premnogih po-
vsem drugačne. Mkrati se je odpila
in uresnicila tudi tietja želja, da bi
tudi odrasli kdaj pa kdaj prišli na
vrsto pri Sportnem delovanju, kajti
dosJej nismo imeli nobene možnosti
zato.

Svečani dogodek smo v soboto
počastili tudi s številno udeležbo
občanov nafe kiajevne skupnostL
PloSčad pred Jolo in okoli nje je bila
napolnjena, vsi pa smo nestrpno ča-
kali kdaj bomo lahko stopili v šolo
in si jo ogledali tudi znolraj. Do-
godku so dajali večji pomen še
močni zvoki partizanskjh in narod-
nih melodij. Tofino ob 16. uri je

spregovoril predsednik gradbenega
odboia Janez Jančar. Orisal je na-
pore, želje, dosežke in funkcionalno
vrednost nove šole ter poudaiil, da
nam je to omogočil samoprispevek
občanov ljubljanskih občin, čemur
se moramo predvsem mi krajani
toplo zahvaliti, kajti s tem smo ve-
liko pridobili. Zato moramo biti
tudi ijaprej pripravljeni pomagati
drugim iz take težke situacije, v ka-
krSni smo bili do včeiaj tudi mi.

Po nagovoru tovaiiša Jančarja so
pionirji prerezali vrvico. Po tem do-
godku smo se stinili in odlšli v no-
tranjost fole. Tu smo bili znova pre-
senečent V hodniku sta zastopnika
ZB NOV Sostro in Zadvor odkiila
reliefa naiodnih lierojev Toneta
Trtnika in Jožeta Moacriča, mla-
dinki pa sta orisali svetla lika naSh
dveh pokojnih revolucionarjev - do-
mačinov. Po tem dogodku smo odšli
v novo telovadnico. Tukaj nas je ča-
kal kultumi program, ki ga je pove-
zovala učiteljica Milena Kbnea Po
uvodnem nagovoru je povzel besedo
predsednik občinske skupščine
Ljubljana Moste-Polje Marjan
Moškrič. Orisal je uspeh, težave in
načrte razvoja šolstva v občini. Po
njegovem govoru je zaigial harmotih
karski orkester glasbene šole Moste
pod vodstvom profesorja Piškurja,
SliSali smo piefinjene melodije, ka-
krSnih ne sh5mo vsak dan. Clanom
orkestra se pozna, da resnično nekaj
znajo. Marjan Benedičič je nato re-
citiral nekaj pesmi naah velikanov -
Prešerna in Cankarja, na koncu pa

smo slišali Se tecital osmošolcev OŠ
Sostro.

Med povabljenci smo opazili tudi
precej cenjenih gostov, med njimi
predsednika mestne skupščine Ljub-
Ijana Toneta KAVClCA, predsed-
nika občinske skupščine Ljubljana
Moste-Polje Marjana Moškrica, aka-
demskega kiparja Maria Vilhaija,
inž. arh. Dolenca, zastopnike druž-
benopolitičnih organizacij, podjetij,
sklada za gradnjo lol in VVZ ter 5te-
vilne druge. Gotovo pa je bilo najzâ
nimivejfe tudi to, da je pripravljalni
odbor povabil na to svečanost tudi
učitelfe, ki so nekoč službovali na
tej šoti, danes pa delajo drugje ali pa
so upokojenL Tovarišica Fani in to-
variaca Strahova so bile deležne še
posebne pozomosti.

Takih dogodkov, kot je bil so-

botnj, je zares malo. Zato ga je bilo
vredno tudi dostojno podastiti. Kaj
za nas pomenita nova šola in telo-
vadnica, vemo resnično le mi. ki
smo ju pogiešali vse do sedaj. Zdaj
se nam oopirajo velike moznosti
Telovadnica bo lahko služila mladim
in starim, predvsem pa naj bodočim
rodovom vceplja športno voljo in
tekmovalni duh. Na račun pa bomo
prišU prav gotovo tudi odrasli, kajti
upamo, da se bo tudi za nas nasel
prostor in čas, da bomo vsaj delno
nadoknadili tisto, kar smo doskj
zgubili

Hvaležni borao za to, kakor smo
tudi hvaležni vsem tistim, ki so nam
na kakjšenkoli način pomagali, da
smo priSi do tega modernega
objekta.
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